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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 12ης/2015 

Παρασκευή 7 Αυγούστου 2015,  14:00 

∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 

1. Οικονοµάκου Μαρία 12. Γυφτέας Ηλίας 21. Κουτίβας Ηλίας 30. Μπούχαλης ∆ηµήτριος ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαµόπουλος Ιωάννης 13. ∆ηµητρούλιας Γεώργιος 22. Λιάππα Χρυσή 31. Μπρεδήµας Θεόδωρος 1. Αντωνόπουλος Αθανάσιος  (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 14. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος  32. Νιάρχος Αναστάσιος (Αναπληρωτής Προέδρου) 

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 15. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 23. Μαρινάκης Σαράντος 33. Ντίντα Παναγιώτα  

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 16. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 24. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 34. Οικονοµάκος ∆ηµήτριος ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 

6. Βγενής Χαράλαµπος 17. Καµβυσίδης Ιωάννης 25. Μπάκας Ιωάννης 35. Πολίτης ∆ηµήτριος ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

7. Βεργινάδη Μαρία  26. Μπασακίδης Νικόλαος 36. Σταµατόπουλος Ευστάθιος 1. Κουτσουρόπουλος Χαράλαµπος (ΜΙΚΡΟΜΑΝΗΣ) 

8. Βεργόπουλος ∆ηµήτριος 18. Καραγιάννης Ανδρέας 
27. Μπελογιάννη - Θεοδωρακοπούλου 

Αναστασία 
37. Φάβας Γεώργιος  

9. Βουτσής Γεώργιος 19. Καρατζέας Παναγιώτης 28. Μπεχράκης Σταµάτης 38. Φαββατάς ∆ηµήτριος  ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

10. Γεωργακίλας Κων/νος 20. Καρβέλης Γεώργιος 29. Μπουζιάνης Παύλος  ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης    1. Σάλµας Νικήτας (ΑΡΤΕΜΙΣΙΑΣ) 

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.    ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ηµερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης η κα ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ενηµερώνει το Σώµα ότι, 
σύµφωνα µε το υπ’ αριθµ. πρωτ. 26/5-8-2015 έγγραφο της Επιτροπής 
Ελέγχου Εκλογικών ∆απανών & Εκλογικών Παραβάσεων, οι εκλεγµένοι 
∆ηµοτικοί Σύµβουλοι υποχρεούνται να καταθέσουν αναλυτικές καταστάσεις 
εσόδων και δαπανών για τις δηµοτικές εκλογές του Μαΐου 2014. 

Ακολούθως από Μέλη του Σώµατος τίθενται τα εξής θέµατα και ερωτήµατα 
και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 
 

ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ 

- Υπάρχει σχετική Εγκύκλιος περί µείωσης των δαπάνες του 2016, για 
υπερωρίες, υπηρεσιακές µετακινήσεις, τηλέφωνα, ρεύµα, προµήθειες, 
καθώς και για αθλητικές και πολιτιστικές επιχορηγήσεις. Τι προτίθεστε να 
κάνετε σχετικά µε την περιστολή των δαπανών και ειδικότερα των δαπανών 
για επιχορηγήσεις Πολιτιστικών Συλλόγων;  

12 
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- Το KALAMATA 21 κατέγραψε τις ελλείψεις που υπάρχουν σε σχέση µε την 
ενηµέρωση κυρίως των τουριστών και το χάρτη που θα πρέπει να έχουν για 
να προσανατολίζονται στα αξιοθέατα της πόλης. Με βάση αυτές τις 
επισηµάνσεις και τις προτάσεις που έχουν κατατεθεί, ο ∆ήµος έχει κάνει ή 
προτίθεται να κάνει κάποιες ενέργειες σε σχέση µε την ενηµέρωση των 
τουριστών οι οποίοι καταφθάνουν στην πόλη; 

- Να ενηµερώσετε το σώµα τι προτίθεστε να κάνετε, σχετικά µε τις διανοίξεις 
δρόµων στην περιοχή βόρεια του ΚΤΕΛ, όπου υπάρχει υλοποιηµένη πράξη 
εφαρµογής, διότι γινόµαστε δέκτες αρκετών παραπόνων από κατοίκους οι 
οποίοι θεωρούν την περιοχή αυτή εγκαταλειµµένη. 

- Ποιο είναι το έργο του Συµπαραστάτη του ∆ηµότη µέχρι σήµερα; Υπάρχει 
πρόθεση ενηµέρωσης από το Συµπαραστάτη; 

 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

- Οι αθλητικές εγκαταστάσεις, το έχουµε πει κατ’ επανάληψη, είναι σε άθλια 
κατάσταση και ιδιαίτερα επισηµαίνουµε ότι χρειάζονται παρεµβάσεις στα 
γήπεδα µπάσκετ για να είναι καλύτερα και πιο ασφαλή. 

- Γινόµαστε δέκτες παραπόνων για την κυκλοφορία και τα προβλήµατα στην 
Αθηνών, τόσο για τους πεζούς, όσο και για τους ποδηλάτες, αλλά κυρίως 
για το µεγάλο φόρτο αµαξιών όλη αυτή την περίοδο και αν πάει και το 
∆ηµαρχείο θα έχουµε τεράστιο πρόβληµα σε συνδυασµό µε τα πολλά 
σχολεία που είναι εκεί. Έχει κάνει µια µελέτη η ∆ηµοτική Αρχή τι θα γίνει 
στην Αθηνών και ειδικά µε την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς;  

 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ 

- Στη δυτική παραλία, εδώ και επτά µέρες, δεν έχουν φως, διότι έχει 
δηµιουργηθεί ένα πρόβληµα σχετικά µε τις κολώνες και οι δηµότες οι οποίοι 
προσέφυγαν στη ∆ΕΗ τους παρέπεµψαν στο ∆ήµο.  

- Στη δυτική παραλία, εκεί που καταλήγει ο Νέδοντας, υπάρχει µεγάλος 
αριθµός λουοµένων καλαµατιανών, αλλά εξίσου και ισάριθµος αριθµός 
σκύλων, οι οποίοι δηµιουργούν προβλήµατα και σήµερα το πρωί 
επετέθησαν σε µία γυναίκα και παραλίγο να είχαµε πρόβληµα εάν, οι πλέον 
ψύχραιµοι, δεν επενέβαιναν. 

- Θα θέλαµε µία ενηµέρωση σχετικά µε την παραλία και τα έργα. 

- Σε ότι αφορά τις επιχορηγήσεις, θα θέλαµε να ενηµερωθούµε, αλλά από την 
πλευρά µας είµεθα υπέρ της συνέχισης και της δηµιουργίας των 
πολιτιστικών εκδηλώσεων . 

- Τι ακριβώς έχει γίνει µε τη µελέτη του Νέδοντα;  
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ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Η επέκταση του ΠΟΠ Ελαιολάδου Καλαµάτας σε όλο το Νοµό Μεσσηνίας, 
έχει πολλαπλά οφέλη για την τοπική οικονοµία και διαφηµίζει το όνοµα της 
Καλαµάτας στα πέρατα της οικουµένης. Ο ∆ήµος σχεδιάζει να αξιοποιήσει 
αυτό το πλεονέκτηµα; Σχεδιάζετε κάποιες δράσεις και κάποιες συνεργασίες  
για να µπορέσουµε να το εκµεταλλευτούµε αυτό σαν πόλη και να 
υπάρχουνε και άλλα οφέλη που σχετίζονται µε τον πολιτισµό και τον 
τουρισµό γενικότερα;  

- Οι τσιγγάνοι που ζουν στον καταυλισµό της Αγίας Τριάδας βιώνουνε πολύ 
άσχηµες συνθήκες, χωρίς τουαλέτες και χωρίς νερό. Από τις ενέργειες που 
έχετε κάνει µέχρι σήµερα, παρότι είχατε καλέσει ένα έκτακτο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο στην αρχή της θητείας, δεν υπάρχει κανένα ουσιαστικό 
αποτέλεσµα. Μέχρι να βρεθεί η λύση, την οποία ο ∆ήµος και όλοι 
επιθυµούµε, για τη µετεστέγαση και µετεγκατάσταση αυτών των 
ανθρώπων, θα πρέπει οι συνθήκες, τουλάχιστον, της υγιεινής, σε ότι µπορεί 
να προσφέρει ο ∆ήµος, να είναι εκεί που πρέπει.  

- Είµαστε απ’ τους ελάχιστους ∆ήµους στην Ελλάδα όπου οι δηµότες δεν 
µπορούν να εξοφλήσουν λογαριασµούς της ∆ΕΥΑΚ και οτιδήποτε άλλες 
πληρωµές θέλουν να κάνουνε µε ηλεκτρονικές συναλλαγές. 

- Σε πάρα πολλά σηµεία ξαφνικά οι οδηγοί βρίσκονται µπροστά σε κάποια 
πλαστικά κολωνάκια. Αυτά πού εξυπηρετούν; Γιατί θα πρέπει η Καλαµάτα 
να γεµίσει µε αυτά τα πλαστικά τα οποία, στις περισσότερες των 
περιπτώσεων, δηµιουργούνε προβλήµατα ασφάλειας στη διέλευση των 
οχηµάτων; 

 

∆ΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ 

Χθες συνεδρίασε η Επιτροπή Πολιτιστικού Σχεδιασµού και δεν έχουµε καµία 
ενηµέρωση. Συνεδριάζουµε, παίρνουµε αποφάσεις και εµείς δεν ξέρουµε 
τίποτα.  

 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ 

- Υπάρχουν σοβαρά προβλήµατα στο δηµοτικό φωτισµό και στις γειτονιές και 
στα Τοπικά ∆ιαµερίσµατα και ιδιαίτερα στη νέα είσοδο που είχαµε και 
θανατηφόρο ατύχηµα πριν από λίγες µέρες.  

- Τι γίνεται µε την κατασκευή πεζοδροµίων στην οδό Αύρας; Έχετε 
συµφωνήσει και εσείς κ. ∆ήµαρχε ότι στην οδό Αύρας υπάρχει ένα χάος. 
∆εν µπορεί να περάσει πεζός και είχατε δεσµευθεί ότι τουλάχιστον από την 
Κρήτης µέχρι τη Ναυαρίνου θα δινόταν λύση. ∆υστυχώς, µέχρι σήµερα δεν 
έχει γίνει απολύτως τίποτα. 
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- Στην Ανάσταση υπάρχει σοβαρό πρόβληµα στη διέλευση των πεζών. Πρέπει 
άµεσα, τουλάχιστον ένα απ’ τα δύο πεζοδρόµια, έστω προσωρινά, να 
φτιαχτεί.      

 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ 

- Παρ’ όλο ότι υπάρχουν και γραπτές ερωτήσεις και τις καταθέτουµε και στο 
∆ηµοτικό Συµβούλιο και στον τύπο, ουδέποτε έχουν απαντηθεί. Θα 
µπορούσαµε να έχουµε αποφύγει ένα κοµµάτι των ερωτήσεων αν 
δινόντουσαν απαντήσεις.  

- Ο κ. ∆ήµαρχος είχε δώσει µια διαβεβαίωση στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο ότι το 
µόνο πρόβληµα στο Μέγαρο Χορού, είναι µε τα σταγκόνια και δεν υπάρχει 
κανένα άλλο πρόβληµα και εµείς στον τύπο δώσαµε και θέσαµε το 
πρόβληµα µε τα βαψίµατα του Μεγάρου Χορού τα οποία είναι άθλια, το 
λιγότερο. Μέσα από το δηµοσίευµα στον τύπο, υποβάλαµε  στη ∆ηµοτική 
Αρχή την ερώτηση, τι θα κάνει για όλα αυτά τα θέµατα και αν θα 
διασφαλίσει, ώστε το έργο αυτό όταν το παραλάβουµε να µην το 
ξαναπληρώσει ο Καλαµατιανός και ο φορολογούµενος πολίτης. ∆εν δόθηκε 
καµία απάντηση. Επίσης, δεν ξέρουµε αν έχει παραληφθεί το έργο και σε 
ποια σηµεία έχει παραληφθεί.. 

- Ο κ. ∆ήµαρχος κάνει διάφορες προτάσεις για τις υποδοµές, αλλά και για 
άλλα θέµατα, για τα οποία δεν έχει συνεδριάσει το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, 
ούτε έχει ζητηθεί τουλάχιστον η γνώµη των επικεφαλής των παρατάξεων. 
Εχθές µάθαµε από τον τύπο ότι ο κ. ∆ήµαρχος προτείνει ο δρόµος ο 
Ριζόµυλος – Καλαµάτα να γίνει σαν απόληξη του εθνικού δρόµου Αθήνας – 
Καλαµάτας. Πρώτον: ∆εν µπορεί να περάσει αυτό από το Ελεγκτικό 
Συνέδριο και δεύτερον: Γιατί γίνεται αυτή η πρόταση; Τι εξυπηρετεί και πώς 
έχει κουβεντιαστεί; Πώς ιεραρχούµε τα έργα;    

 

 ∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Είναι πολλές οι ερωτήσεις που υποβλήθηκαν, γι’ αυτό σας έχω πει πολλές 
φορές να συζητήσετε µε την Πρόεδρο, να γίνει µία εµβόλιµη συνεδρίαση, η 
οποία θα περιλαµβάνει ερωτήσεις και γενικά έλεγχο πράξεων και 
παραλείψεων της ∆ηµοτικής Αρχής.  

- Πρώτα απ’ όλα, θέλω να τονίσω ότι πρέπει να θυµάστε ότι η χώρα είναι 
χρεοκοπηµένη και όταν µία χώρα είναι χρεοκοπηµένη σηµαίνει ότι όλα τα 
θεσµικά, τα συλλογικά όργανα, στα οποία συµπεριλαµβάνονται και οι ∆ήµοι, 
έχουνε πολύ µεγάλα οικονοµικά προβλήµατα και όχι µόνο. Μην ξεχνάµε, ως 
παράδειγµα, ότι τα έργα του ΕΣΠΑ είναι όλα «ξαπλωµένα», οι εργολάβοι 
δεν έχουν πληρωθεί, υπάρχει πολύ µεγάλος κίνδυνος αν δεν δοθεί 
παράταση εκατοντάδες έργα να µείνουν ηµιτελή.   
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- Είµαστε εξαιρετικά σφικτοί και στα θέµατα των υπερωριών και στα θέµατα 
των επιχορηγήσεων. Εν πάση περιπτώσει, όλες οι οδηγίες του Υπουργείου 
Εσωτερικών για τον προϋπολογισµό του 2016 θα εφαρµοστούν 
απαρέγκλιτα. 

- Για τους τουρίστες υπάρχει µία ανακοίνωση από την KALAMATA 21. Βέβαια 
δεν λέει πόσοι τουρίστες είπαν αυτό, τι ποσοστό τουριστών είπαν το άλλο, 
κλπ. - κλπ. Αυτό δεν σηµαίνει ότι οι επισηµάνσεις δεν είναι σωστές και ότι 
δεν πρέπει να κάνουµε ότι µπορούµε να κάνουµε. Όσον αφορά στην 
καθοδήγησή τους, τοποθετήσαµε ήδη πινακίδες απ’ την παραλία µέχρι το 
ιστορικό κέντρο και επίσης για κάποια άλλα ζητήµατα, επειδή και εµείς 
συλλέγοµε µε το δικό µας µηχανισµό πληροφόρηση, προσπαθούµε να 
ανταποκριθούµε ή ανταποκρινόµαστε. ∆ύο ώρες πριν µπει το πλοίο στην 
Καλαµάτα, έχουν πλήρη ενηµέρωση απ’ όλες τις τηλεοράσεις του καραβιού 
για το τι θα συναντήσουν στην Καλαµάτα, τι µπορούν να δουν και σε 
συνεργασία µε τους πράκτορες, τα ταξί, τα λεωφορεία και τις ταβέρνες της 
πόλης υπάρχει µια εξυπηρέτηση στο µεγαλύτερο δυνατό βαθµό. 

- Γύρω στις 500.000,00 € για το 2015 έχει ξοδέψει ο ∆ήµος της Καλαµάτας 
για διανοίξεις. Χρειάζονται διανοίξεις στην πόλη και σίγουρα και στην 
περιοχή του ΚΤΕΛ πρέπει, πρώτα απ’ όλα, να τελειώσουµε µε τη διάνοιξη 
της οδού Μπουλούκου. ∆εν έχει υλοποιηθεί ακόµα το σχέδιο του 1905 και 
κατά τις οικονοµικές δυνατότητες που έχει ο ∆ήµος προχωρά. 

- Ο Συµπαραστάτης του ∆ηµότη, σε ένα χρονικό διάστηµα ενός έτους, 
φαντάζοµαι, από τώρα, θα κληθεί στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο για να κάνει 
απολογισµό του έργου του, αλλά ας αρχίσει να προχωρά.  

- Για τις αθλητικές εγκαταστάσεις, έχετε δίκιο κ. Οικονοµάκο, ο ∆ήµος κάνει 
ότι µπορεί κατά τις οικονοµικές δυνατότητες που έχει. Χθες έγινε µία 
σύσκεψη και αυτές τις ηµέρες θα έχουν ολοκληρωθεί βαψίµατα, αλλαγές 
στεφανιών, διχτάκια, κουρέµατα της φυτικής γης και επιπλέον θα γίνει σε 
βάθος συντήρηση του τάπητα, επειδή έχει διαπιστωθεί ότι γλιστράνε τα 
παιδιά κάτω απ’ τα καλάθια.       

- Για την Αθηνών, οι προσπάθειες οι οποίες καταβάλλουµε αυτή τη στιγµή 
είναι να γίνουν τακτοποιήσεις και διανοίξεις δρόµων, νότια του ∆ηµαρχείου 
και οι υπάλληλοι θα µπαίνουν από τις κάτω πόρτες, νότια. Θα έχουµε ένα 
πρόβληµα στην Αθηνών, όχι απ’ τα σχολεία που λέτε, αλλά όταν δοθεί η 
πρώτη είσοδος απ’ τον περιφερειακό στην Καλαµάτα, απ’ την περιοχή 
Καρέλια. Τα µαγαζιά στην Αθηνών, χωρίς τη δυνατότητα των οχηµάτων να 
σταµατήσουν, θα κλείσουν. Θα πρέπει να µπορεί να σταθµεύει ένα όχηµα 
και το πεζοδρόµιο να εξυπηρετεί και τον καταστηµατάρχη και τον πεζό και 
να υπάρχει µια ικανοποιητική ροή κυκλοφορίας. Με τη λειτουργία του 
περιµετρικού θα διαπιστώσετε ότι και στην Αθηνών οι συνθήκες θα είναι 
καλύτερες. 
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- Για το φωτισµό στη δυτική παραλία, σηµειώστε το οι Αντιδήµαρχοι 
Υποδοµών.  

- Με τα σκυλιά έχουµε ένα τεράστιο πρόβληµα, όπως όλοι οι ∆ήµοι της 
χώρας. Ο ∆ήµος της Καλαµάτας ξοδεύει κάθε χρόνο δεκάδες χιλιάδες ευρώ, 
για να µπορεί να τα στηρίζει, να τα ταΐζει, να κάνει τις ενέργειες που πρέπει 
µε το Φιλοζωικό. Το σκυλί πρέπει να το συλλαµβάνεις, να το στειρώνεις και 
στη συνέχεια να το πηγαίνεις εκεί που το βρήκες και να το αφήνεις. Αν 
υπάρχει επιθετικότητα αυτή διαπιστώνεται από Επιτροπή, αφού το 
παρακολουθήσει για ένα συγκεκριµένο διάστηµα σε κάποιο χώρο και αν 
πράγµατι είναι επιθετικό γίνεται ευθανασία. 

- Επίσης, είναι και τα µοσχάρια στην Αλαγονία, µία εξαιρετικά πονεµένη 
ιστορία. Χθες χτύπησαν µια γυναίκα στην περιοχή Σιλίµποβες. Για να πιάσεις 
ένα µοσχάρι, είναι πάνω από 500 κιλά, χρειάζονται όπλα, αναισθητικό, 
γερανός, φορτηγό να το µεταφέρεις και χώρος για να το µαζέψεις. Ποιος θα 
τα κάνει όλα αυτά και µε ποιους µηχανισµούς; Ο εύκολος δρόµος είναι να 
τα αφήνουµε τα ζώα ελεύθερα, να µην ξοδεύοµε χρήµατα για τροφή. Τα 
ζώα σφάζονται παράνοµα, διατίθενται παράνοµα, άρα, υπάρχουν ζητήµατα 
σχετικά µε την αγορανοµία, µε την υγεία και µε την ασφάλεια των πολιτών. 
Αν δεν δράσει όλος ο κρατικός µηχανισµός δεν µπορεί να αντιµετωπιστεί η 
κατάσταση.    

- Η µελέτη του Νέδοντα δεν περνάει από το ΕΣΠΑ, γιατί το ΕΣΠΑ δεν έχει 
έργα για τη διαχείριση των οµβρίων. Στο Πρόγραµµα ∆ηµοσίων 
Επενδύσεων του ’15, έχουµε εγγεγραµµένα έργα διαχείρισης οµβρίων, µε 
υπογραφή Υπουργού, πολύ σηµαντικά για την πόλη της Καλαµάτας και αν η 
Ελλάς δεν έχει χρήµατα να εκτελέσει τον προϋπολογισµό του ’15 και το 
Πρόγραµµα ∆ηµοσίων Επενδύσεων, από κει και πέρα θα υπάρξει πρόβληµα. 

- Για τις πολιτιστικές εκδηλώσεις, συµφωνώ, ότι περισσότερο µπορούµε 
πρέπει να το κάνουµε, διότι µία πολιτιστική εκδήλωση ή µία επιστηµονική 
εκδήλωση συνδέεται µε πλούτο που έρχεται στην περιοχή. Επίσης  
χρηµατοδοτούµε, συνήθως χωριά και Συλλόγους για να κάνουνε κάποιες 
εκδηλώσεις. Αυτά χρηµατοδοτούµε και βοηθάµε όσο µπορούµε. 

- Για το ελαιόλαδο και για την ελιά ΠΟΠ Καλαµάτας έχουµε ξεκινήσει την 
κουβέντα και µε το Επιµελητήριο και µε την ΕΑΣ και υπάρχει και οικονοµική 
και επιστηµονική συµµετοχή του ∆ήµου. Είµαι βέβαιος και µε τη δική σου 
συνδροµή κε Αντωνόπουλε που είσαι ειδικός στο συγκεκριµένο θέµα, θα 
µπορέσουµε να έχουµε την καλύτερη δυνατή έκφραση. 

- ∆εν µπορούµε στην Αγία Τριάδα να δώσουµε νερό σε οικόπεδα τα οποία 
ανήκουν σε ιδιώτες. Έχουν κριθεί όλα τα παραπήγµατα ως αυθαίρετα και 
παράνοµα και πρέπει να φύγουν απ’ την περιοχή. Είναι πολύ καλή η εξέλιξη 
ότι η Περιφέρεια Πελοποννήσου συµφωνεί για την εκχώρηση της 
Μπιρµπίτας, για να γίνει µία κατασκήνωση µη τουριστικού χαρακτήρα. 
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Βήµα-βήµα και συναινετικά θα λύσοµε ένα πρόβληµα που έχει δηµιουργηθεί 
στην πόλη τα 30-40 τελευταία χρόνια και πράγµατι είναι δυσεπίλυτο. Ποτέ 
δεν υποστείλαµε τη σηµαία για την αντιµετώπιση αυτού του προβλήµατος.  

- Υπάρχουν κάποια ζητήµατα για τις ηλεκτρονικές πληρωµές, τα οποία θα τα 
λύσουµε αυτές τις ηµέρες, γιατί µπαίνουνε και ζητήµατα, ελέγχου των 
οικονοµικών, µπαίνουνε κάποιες ενστάσεις για τις ηλεκτρονικές πληρωµές. 

- Προφανώς τα κολωνάκια τα πλαστικά είναι µία προσωρινή λύση, αλλά 
πρέπει να χρησιµοποιούνται γιατί υπάρχει µία επιθετικότητα από τους 
οδηγούς µε το παράνοµο παρκάρισµα. 

- Η Πολιτιστική Πρωτεύουσα οργανωτικά και διοικητικά είναι ανεξάρτητη. 
Από κανέναν, σας διαβεβαιώνω, δεν παίρνει κατευθύνσεις, ούτε θέλουµε να 
εφαρµόσουµε κάποια πολιτική.  

- Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο δεν διοικεί το ∆ήµο, ούτε ο ∆ήµαρχος είναι 
υποκείµενο όργανο του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Ο ∆ήµαρχος, αν δεν θέλει, 
δεν έρχεται στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. Εγώ το σέβοµαι και είµαι παρών σε 
όλες τις συνεδριάσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Εγώ έχω αρµοδιότητες 
σύµφωνα µε το Νόµο, τις οποίες δεν µπορεί να µου τις πάρει κανένας. 
Κανένα θεσµικό όργανο. Παρά µόνο αν αλλάξει ο Νόµος. Και το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο έχει τις δικές του θεσµικές αρµοδιότητες που δεν µπορεί να τους 
τις πάρει ο ∆ήµαρχος. Είναι του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Τις σέβοµαι όπως 
σέβοµαι το θεσµικό ρόλο του καθενός, αλλά δεν µπορεί κανένας απ’ την 
αντιπολίτευση να πιστεύει ότι θα µου δώσει γραµµή ή κατεύθυνση. 

- Για το δρόµο Καλαµάτας – Ριζόµυλος µιλάµε πολλά χρόνια και υπήρξαν οι 
προϋποθέσεις να έχουν γίνει περισσότερα βήµατα. Όλοι συµφωνούν ότι 
αυτός ο δρόµος είναι δρόµος ίδιας αξίας µε τον αυτοκινητόδροµο και αν 
γίνεται ένας δρόµος στο Νοµό Μεσσηνίας, 70% ωφελεί την Καλαµάτα και 
30% αυτούς που ζουν στην απόληξη του δρόµου, διότι η Καλαµάτα είναι 
µία πόλη που υποδέχεται εδώ τα πάντα και ωφελείται.  Το ¨Καλό Νερό – 
Τσακώνα¨ είναι µέρος του ∆ιευρωπαϊκού ∆ικτύου και µπορεί να είναι και  το 
¨Καλαµάτα – Ριζόµυλος¨, που είναι ώριµο µελετητικά. Στο δρόµο αυτό εµείς 
έχουµε 8 χιλιόµετρα στη δυτική παραλία και η δυτική παραλία προοπτικά 
είναι µία περιοχή η οποία θα δώσει πολύ µεγάλη ανάπτυξη.  

- Τα «ξαπλωµένα» έργα συνδέονται µε το ΕΣΠΑ και µε την ανάγκη να 
ενεργοποιηθεί γρήγορα. Αρχίζουν και δίνονται απ’ το Υπουργείο 
Οικονοµικών κάποια λίγα χρήµατα, υπάρχει µια κινητικότητα και αυτό δίνει 
ελπίδα.  

- 15.000 λάµπες θα αλλάξουµε µε το πρόγραµµα JESSICA, οι οποίες έχουνε 
µεγάλη διάρκεια ζωής. Να συµφωνήσοµε ότι ο φωτισµός είναι για τις 
αστικές περιοχές και δεν είναι ούτε για µαντριά, ούτε για κοτέτσια, όπως 
συµβαίνει σε πολλά χωριά και έχει δοθεί εντολή να µην αλλάζουν οι λάµπες 
εκεί. Είναι για τους δρόµους, στον αστικό χώρο.  
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- Στη νέα είσοδο είναι το ζήτηµα και µε τις κολώνες οι οποίες είναι αφηµένες 
στη νησίδα, αλλά είναι ένα έργο το οποίο χρηµατοδοτείται από 
συγκεκριµένο πρόγραµµα και ο εργολάβος δεν έχει πληρωθεί. ∆εν είναι 
θέµα να του δώσει ο ∆ήµος 100 ευρώ, τα οποία µπορεί να του δώσει. Το 
θέµα είναι να πληρωθεί τους λογαριασµούς. 

- Για την περιοχή της Αύρας, όπου πράγµατι έχετε δίκιο και συνδέεται µε την 
οικονοµική µας κατάσταση, έχει ολοκληρωθεί ή ολοκληρώνεται η µελέτη, θα 
ενταχθεί µέσα στο τεχνικό πρόγραµµα του 2016, αλλά µην νοµίζεις όµως 
ότι θα µας δώσει τίποτα εντυπωσιακό σε πεζοδρόµια, διότι, δυστυχώς, δεν 
υπάρχει η πρόβλεψη από τις πολεοδοµήσεις, ώστε να έχουµε, τουλάχιστον 
από κάποιο σηµείο και πάνω, πεζοδρόµια ευρύχωρα.  

- Στην Ανάσταση είναι και αυτό ένα «ξαπλωµένο» έργο. Κλείνει το ΕΣΠΑ, δεν 
έχει πάρει χρήµατα ο εργολάβος και δεν είναι απλή η παρέµβαση να πας να 
ρίξεις δυο βαρέλες τσιµέντο στο πεζοδρόµιο, διότι έχει και υπόγεια δίκτυα, 
έχει και ένα σωρό πράγµατα. Μετά της Παναγίας µας υποσχέθηκε ότι θα 
πάει να ρίξει το συγκεκριµένο πεζοδρόµιο. 

 

Ακολούθως το Σώµα αποδέχεται να συζητηθούν τα παρακάτω εκτός 
ηµερήσιας διάταξης θέµατα και να προταθεί το υπ’ αριθµ. 9 θέµα της 
ηµερήσιας διάταξης έναντι των υπολοίπων. 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

348  Παραχώρηση ειδικών θέσεων στάθµευσης ΑµεΑ. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η παραχώρηση δύο (2) ειδικών θέσεων στάθµευσης 
ΑµεΑ, πλησίον της ράµπας για την πρόσβαση ΑµεΑ στη θάλασσα, σύµφωνα 
µε την εισήγηση του Τµήµατος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήµανσης της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

349  Αποδοχή της απόφασης προέγκρισης δηµοπράτησης και 
των ειδικών όρων της και καθορισµός του τρόπου 
δηµοπράτησης για το έργο «Βελτίωση αγροτικής 
οδοποιίας για την πρόσβαση σε γεωργικές 
εκµεταλλεύσεις της Τ.Κ. Μικροµάνης, ∆.Ε. Θουρίας, 
∆ήµου Καλαµάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας ΜΙΚΡΟΜΑΝΗΣ και ΠΑΡΩΝ οι 
παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) γίνεται αποδεκτή η απόφαση προέγκρισης δηµοπράτησης του 
εν λόγω έργου, προϋπολογισµού 85.000,00 € και καθορίζεται ο τρόπος 
δηµοπράτησης µε ανοιχτό µειοδοτικό διαγωνισµό, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Τµήµατος ∆ιαχείρισης ∆ιαγωνισµών & Συµβάσεων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 
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350  Αναχρηµατοδότηση ήδη συναφθέντων δανείων. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
& ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) κρίνεται 
αναγκαία η αναχρηµατοδότηση ήδη συναφθέντων δανείων, µε την προσφυγή 
στο Ταµείο Παρακαταθηκών & ∆ανείων ή και σε Εµπορικές Τράπεζες, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Αντιδηµάρχου κ. Μπούχαλη ∆ηµητρίου. 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

351 9. Έγκριση όρων χρησιδανείου για την παραχώρηση, κατά 
χρήση, στο Μεσσηνιακό Ερασιτεχνικό Θέατρο (Μ.Ε.Θ.), 
ακινήτου στο ∆ηµοτικό Πάρκο Σιδηροδρόµων. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι όροι του χρησιδανείου για τη δωρεάν 
παραχώρηση της χρήσης µιας αίθουσας  για 8 έτη, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Εντεταλµένου ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Φάβα Γεωργίου. 

Α. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

352 1.  Σύναψη προγραµµατικής σύµβασης µεταξύ του ∆ήµου 
Καλαµάτας και του Υπουργείου Οικονοµικών (Γενική 
Γραµµατεία ∆ηµοσίων Εσόδων), για την υλοποίηση του 
έργου «Ανακατασκευή κτιρίου για την στέγαση της 
Χηµικής Υπηρεσίας Καλαµάτας».  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η σύναψη προγραµµατικής σύµβασης, σύµφωνα µε 
την εισήγηση του Τµήµατος Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της 
∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

353 2.  Αυγουστιάτικη εορταγορά Αρτεµισίας.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διοργάνωση της εορταγοράς και η διάθεση 
πίστωσης 600,00 € για την προβολή αυτής, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Αντιδηµάρχου κ. Βεργόπουλου ∆ηµητρίου. 

Β. ΘΕΜΑΤΑ  ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΑ 

354 3.  Παραχώρηση, κατά χρήση, ενός συρόµενου 
θρυµµατιστικού µηχανήµατος στη ∆.Ε.Υ.Α.Κ. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η 
παραχώρηση του µηχανήµατος για 3 έτη, καθώς και οι όροι της σχετικής 
σύµβασης χρησιδανείου, σύµφωνα µε την εισήγηση της ∆ιεύθυνσης 
Γεωτεχνικών Υπηρεσιών. 
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Γ. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

355 4.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας περαίωσης του έργου 
«Συντήρηση – ασφαλτόστρωση δρόµων  Καλαµάτας  
(τµήµατα  οδών  Βασ. Γεωργίου, Ακρίτα, Αρτέµιδος)».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και ο Αναπληρωτής της Προέδρου του Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας µέχρι 
6/11/2015, µε δικαίωµα αναθεώρησης, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Μελετών της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

356 5.  Έγκριση παράτασης προθεσµίας για την «Προµήθεια 
αυτόνοµων φωτοβολταϊκών φωτιστικών σωµάτων». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας µέχρι 15/9/2015, σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τµήµατος Ηλεκτροµηχανολογικών Έργων & Εγκαταστάσεων της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

∆. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

357 6.  Τροποποίηση τεχνικού προγράµµατος και 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, ∆ήµου Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, καθώς 
και ο Αναπληρωτής της Προέδρου του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η τροποποίηση: 

1.  του Τεχνικού Προγράµµατος, σύµφωνα µε τις εισηγήσεις του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων   και 

2.  του Προϋπολογισµού ∆ήµου Καλαµάτας, οικον. έτους 2015, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 292/2015 απόφασή 
της, σύµφωνα µε τις προτάσεις του Τµήµατος Λογιστηρίου της 
∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 
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358 7.  Μίσθωση τµήµατος οικοπέδου παλαιού Νοσοκοµείου 
Καλαµάτας από το ∆ήµο Καλαµάτας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η απευθείας µίσθωση έκτασης 734,54 τ.µ. για 20 έτη, 
αντί εκατό ευρώ (100,00 €) ετησίως, καθώς και οι όροι του σχετικού 
συµφωνητικού µίσθωσης, σύµφωνα µε την εισήγηση του Εντεταλµένου 
∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Φάβα Γεωργίου. 

359 8.  Έγκριση όρων χρησιδανείου για την παραχώρηση, κατά 
χρήση, στο Σύλλογο Κρητών Μεσσηνίας, ακινήτου στο 
∆ηµοτικό Πάρκο Σιδηροδρόµων.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι όροι του χρησιδανείου για τη δωρεάν 
παραχώρηση της χρήσης µιας αίθουσας  για 8 έτη, σύµφωνα µε την εισήγηση 
του Εντεταλµένου ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Φάβα Γεωργίου. 

- 10. Καταγγελία µίσθωσης αναψυκτηρίου ∆ηµοτικού Πάρκου 
Σιδηροδρόµων λόγω µη καταβολής µισθωµάτων και 
κατάπτωση χρηµατικής εγγύησης.  

ΑΠΟΣΥΡΕΤΑΙ 

Ε. ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

360 11. Συγκρότηση επιτροπών παραλαβής έργων. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συγκρότηση των επιτροπών 1) Προσωρινής & 
Οριστικής Παραλαβής του έργου «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης για 
διαµόρφωση κοινόχρηστου χώρου (Μαγκλαρέικο)», 2) Προσωρινής 
Παραλαβής του έργου «Κατασκευή περίφραξης γηπέδου στα Παλιάµπελα» και 
3) Προσωρινής Παραλαβής του έργου «Βελτίωση δρόµου Κάτω Άµφειας – 
Άνω Άµφειας», αποτελούµενες από ένα δηµοτικό σύµβουλο και τεχνικούς  
υπαλλήλους του ∆ήµου, οι οποίοι αναδείχθηκαν ύστερα από κληρώσεις που 
διενήργησαν η ∆ιεύθυνση ∆ιοικητικών, ως αρµόδια υπηρεσία που υποστηρίζει 
γραµµατειακά το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και η ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών 
αντίστοιχα. 

Καλαµάτα  10 Αυγούστου 2015  
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